
Protokół Nr 45 

 

Z   posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju   Rady Gminy Pabianice  odbytego 

w dniu 21.09.2010r 

 

W Komisji uczestniczyli członkowie Komisji i radni  obecni zgodnie z listą obecności 

stanowiącą załącznik do protokołu, przewodniczący Rady Gminy Pabianice Roman Figiel 

oraz Wójt Gminy Pabianice Henryk Gajda.  

 

Przedmiotem obrad Komisji było opracowanie wytycznych dla Wójta Gminy Pabianice w 

zakresie rozwoju komunikacji zbiorowej na terenie gminy Pabianice, analiza działań Wójta 

Gminy w zakresie promocji gminy Pabianice oraz omówienie materiałów na najbliższą sesję 

Rady Gminy. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył    przewodniczący  P. Kociołek. 

W sprawie rozwoju komunikacji zbiorowej na terenie Gminy Pabianice  radni zaproponowali 

następujące rozwiązania:  

Dodanie kursu na trasie  autobusowej 265 do Bychlewa w niedzielę po południu , 

Dodanie dwóch dodatkowych kursów linii 265 do Pawlikowic , pomiędzy godzinami 7-9 rano 

oraz po godzinie 16. połączenia na trasie: Waltera-Janke, Rydzyny, Pawlikowice II, 

Pawlikowice I,  Terenin, Hermanów, szpital w Pabianicach. 

Zmiana połączenia (PKS Pabianice- Lutomiersk) na  trasie: Pabianice, Szynkielew, 

Petrykozy, Kudrowice, Wola Żytowska, Żytowice, Janowice. 

Przedłużenie linii autobusowej 262 do Janowic. 

Uruchomienie połączenia z Pabianic przez Gorzew do Łodzi. 

 Wójt Gminy Pabianice zabierając głos podkreślił, na dzień dzisiejszy nie ma środków w 

budżecie na realizację w/w propozycji. Trzeba byłoby zerwać istniejące umowy i ogłosić 

przetarg na nowych przewoźników , a to jest  możliwe od nowego roku. 

Radni podkreślili, że dobrze byłoby także  rozwiązać komunikację w niedziele i święta. 

Zdaniem radnego  Gąsiorka burzenie komunikacji MZK  linii 265 jest bezzasadne, ale  

bardziej ekonomiczne, na trasy  do Rydzyn, Żytowic czy Janowic,  mogłyby być busy. 

 

Przewodniczący Komisji   stwierdził, że trzeba opracować zapotrzebowanie na komunikację 

pod kątem innej kadencji. 

 

Następnie Wójt Gminy Pabianice zapoznał radnych z opracowaniem  podsumowującym 

działania w zakresie promocji Gminy Pabianice. Opracowanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radni odnieśli się z aprobatą do pracy Wójta w zakresie promocji Gminy Pabianice na 

przestrzeni  pięcioletniej kadencji. 

 

Podkreślono rolę jaką  w promocji Gminy  spełniają Zespół Pieśni i Tańca „ Bychlewianka”, 

Orkiestra Dęta , ważne  dla promocji są akcje prowadzone w szkołach np: konkursy. 

 

Aby wzmocnić promocję Gminy w/g radnych  można byłoby utworzyć portal internetowy o 

gminie Pabianice, organizować targi, wystawy rodzinnego rzemiosła, promować gminnych 

rzemieślników. Przy trasach  wjazdowych do Gminy można ustawić powitalne tablice. 

Zaproponowano nawiązanie współpracy z innymi państwami tj: Węgrami, Rumunią, Ukrainą. 

 



 Kolejnym punktem spotkania było zapoznanie się z materiałem na najbliższą sesje Rady 

Gminy. 

Radni zapoznali się i przyjęli do wiadomości następujące projekty uchwał: 

1. Projekt uchwały nr L/A/2010  w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w 

dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

2. projekt uchwały nr. L/B/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010r. 

3. projekt uchwały nr. L/C/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010r. 

4. projekt uchwały nr. L/D/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 

2010r. 

5. projekt uchwały nr. L/E/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 

2010r. 

6. projekt uchwały nr. L/F/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2010r. 

7. projekt uchwały nr. L/G/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 

2010r. 

8. projekt uchwały nr. L/H/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 

2010r. 

9. projekt uchwały nr. L/I/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2010r. 

10. projekt uchwały nr. L/J/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2010r. 

11. projekt uchwały nr. L/K/2010 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 

2010r. 

 

Radna  Zdzisława  Kasperska wystąpiła z wnioskiem do Wójta Gminy Pabianice o 

przygotowanie na najbliższą sesję Rady Gminy  uchwały dotyczącej dotacji dla OSP w 

Gorzewie. 

Radna podkreśliła, że cała dokumentacja została poprawiona. Chodzi tylko o dobudowanie 

łącznika między salami. Ten łącznik nie będzie spełniał funkcji sali, ale będzie 

wykorzystywany w/g potrzeb. 

Wójt Gminy Pabianice  podkreślił, że nawet jak zarząd dostanie pieniądze na remont to do 

końca roku 2010  nie zdążą zrealizować projektu i rozliczyć kosztów. 

Wniosek  radnej Kasperskiej został poparty przez członków   Komisji  w głosowaniu  jawnym 

większością głosów, przy jednym wstrzymującym się od głosowania. 

Zapoznano się także z pismem  Prezydenta Miasta Pabianic z dnia 20 sierpnia 2010r. w 

sprawie możliwości wniesienia wkładów pieniężnych w formie udziałów do funkcjonującej 

od listopada 2009r. spółki z o.o. Pabianickie Centrum Medyczne, w celu zajęcia stanowiska. 

 

Radni opowiedzieli się negatywnie do prośby Prezydenta Miasta Pabianic. Stwierdzono , że 

jest to jedynie próba przerzucenia kosztów. 

 

Na posiedzeniu opracowano także wnioski  stanowiące  załącznik  nr 2 do protokołu. 

 

Na tym posiedzenie zakończono.                              

 

                                   

                                                                                                           Posiedzeniu przewodniczył   

 Przewodniczący Komisji  

 

 



Piotr Kociołek 

Protokolant 

Joanna Tum 

Załącznik nr 2 do Protokołu 

 

 

 

 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju  Rady Gminy Pabianice odbytego w 

dniu  21.09 2010r 

Komisja na posiedzeniu w składzie  w/g listy obecności stanowiącej załącznik nr.1 do 

protokołu,  w związku z opracowywaniem wytycznych dla Wójta Gminy Pabianice w 

zakresie rozwoju komunikacji zbiorowej na terenie Gminy Pabianice   wysunęła    

następujące  wnioski:   

 

Radni wnioskują o: 

 

1. Dodanie kursu linii autobusowej 265  do Bychlewa w niedzielę po południu . 

2. Dodanie dwóch dodatkowych kursów  linii 265 do Pawlikowic  pomiędzy godzinami  

7 i  9  rano oraz po godzinie 16. 

3. Uruchomienie dodatkowego połączenia na trasie: Waltera-Janke, Rydzyny, 

Pawlikowice II, Pawlikowice I,  Terenin, Hermanów, szpital. 

4. Zmiana połączenia (PKS Pabianice- Lutomiersk) na  trasie: Pabianice, Szynkielew, 

Petrykozy, Kudrowice, Wola Żytowska, Żytowice, Janowice. 

5. Przedłużenie linii autobusowej 262 do Janowic. 

6. Uruchomienie połączenia z Pabianic przez Gorzew do Łodzi. 

 

7. Komisja wnosi także o przygotowanie na sesję  uchwały dotyczącej dotacji dla OSP w 

Gorzewie. 

 

.  

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący  

 Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju  

Rady Gminy Pabianice 

  

Piotr Kociołek 

 

 

 

 

 

 

 


